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MAMS ELNÖKSÉGI ÜLÉS 
2009. február 11. 17.00h 

Magyar Sport Háza, 1146 Bp, Istvánmezei út 1-3. 
 
 

Jelenlévők a mellékelt jelenléti ív szerint:  
 
Pusztai Csaba Gazdasági alelnök, levezető 

elnök 
 

Daragó István Elnökségi tag  
Dr. Szűcs Viktor Elnökségi tag  
Kökényesi György Elnökségi tag, supermoto 

szakágvezető 
Később érkezett 

Sasvári Sándor Elnökségi tag, enduro 
szakágvezető 

 

Rieb György Elnökségi tag  
Bulcsu Rezső Gyorsasági szakágvezető  
Király Árpád Trial szakágvezető  
Zólyomi Andrea Főtitkár  
Vágó Tibor Sportbírói Bizottság vezetője  
Senyei György Salak szakágvezető  
Wodicskáné Tállyai Beatrix Egyesületi elnök  
Dr. Némethi Zsolt MAMS jogi képviselője  
Nádasdi János Fegyelmi bizottság tagja  
 Egyesületi képviselő  
   
   
 
 
Pusztai Csaba levezető elnök köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy az elnökség 5 
jelenlévő fővel határozatképes. Jegyzőkönyv vezetésére Zólyomi Andreát, hitelesítőknek 
pedig Szűcs Viktor és Rieb Györgyöt javasolja. 
 
1/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja Zólyomi 
Andreát jegyzőkönyv-vezetőnek, valamint Szűcs Viktort és Rieb Györgyöt jegyzőkönyv 
hitelesítőknek. 
 
Az előzetesen kiküldött napirend a következő:  
 

1. Az előző ülés határozatainak áttekintése 
2. Tagfelvétel 
3. 2009. évi versenynaptár (dragbike, gyorsasági minimotoros és utánpótlás, old timer, 

salak) 
4. Hozzájárulás külföldi licenckiváltáshoz (Talmácsi Gábor, Németh Attila) 
5. Sportbírói szabályzat módosítása 
6. FIM szemináriumon való részvételek (dragbike, gyorsasági, enduro) 
7. Közgyűlés anyagainak elfogadása (sportszakmai beszámoló, 2008. évi pénzügyi terv 

végrehajtása, 2008. évi mérleg és éves beszámoló, 2008. évi közhasznúsági jelentés, 
Felügyelő Bizottság jelentése, 2009. évi pénzügyi terv) 

8. Egyebek 



 2

2/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a napirendi 
pontokat. 
 
 
1. napirendi pont: Az előző ülés határozatainak áttekintése 
 
Pusztai Csaba: a fellebbviteli tárgyaláson megszületett az eljárás alá vont elleni határozat, 
mely szerint a 11 hónapra szóló eltiltását 2 évre felfüggesztik. 
A Balatonring Zrt. felkereste a MAMS-ot és megerősítették, hogy szeretnék a MotoGP-t 
megrendezni. A konkretizáló tárgyalásra másnap kerül sor. 
Két új taggal bővül a Fegyelmi Bizottság, mindketten jogvégzett személyek. 
Módosításra került a környezetvédelmi szabályzat és az Alapszabály is. 
Elfogadásra került néhány alapkiírás és versenynaptár, valamint a 2009-es sportdiplomáciai 
terv. 
 
 
2. napirendi pont: Tagfelvétel 
 
Dr. Némethi Zsolt: felmerült a kérdés, hogy létezik-e olyan törvény, mely szerint közgyűlés 
előtt 30 nappal nem lehet új tagot felvenni. Nincs ilyen szabályozás, tehát a tagfelvétel 
megtartható a mai ülésen. 
A MAMI SE a kérelemhez nem csatolt VPOP igazolást, így tagfelvételét nem javasolja. 
 
3/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elutasítja a MAMI SE 
tagfelvételi kérelmét. 
 
Daragó István: javasolja, hogy az újonnan felvett egyesületeknél ne szabjunk ki pótdíjat a 
határidőn túl leadott versenyzői licencigénylők esetében. 
 
4/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a javaslatot, 
miszerint az újonnan felvett egyesületnél határidőn túl leadott licencigénylés esetében 
nincs pótdíj. 
 
Dr. Némethi Zsolt: a Namoto Team SE és a Debrecen Speedway Salakmotor Sportegyesület 
beadott kérelme megfelel a követelményeknek, javasolja felvételüket. A PI-DO Racing SE 
kivonata 30 napnál régebbi, így az ő felvételüket nem javasolja. 
 
5/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Namoto 
Team SE tagfelvételi kérelmét. 
 
6/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a Debrecen 
Speedway Salakmotor Sportegyesület tagfelvételi kérelmét. 
 
7/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elutasítja a PI-DO 
Racing SE tagfelvételi kérelmét. 
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3. napirendi pont: 2009. évi versenynaptár (dragbike, gyorsasági minimotoros és 

utánpótlás, old timer, salak) 
 
Pusztai Csaba: csak salak versenynaptár lett leadva, elfogadásra javasolja. 
 
8/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a salak 
szakág 2009. évi versenynaptárát. 
 
 
4. napirendi pont: Hozzájárulás külföldi licenckiváltáshoz (Talmácsi Gábor, Németh Attila) 
 
Pusztai Csaba: két kérés érkezett a szövetséghez. A szabályok szerint az elnökségnek kell 
jóváhagynia a kérelmet. 
 
Daragó István: ha a szakág azt mondja, hogy menjen, akkor menjen. 
 
Wodicskáné Tállyai Beatrix: ha az érintett versenyző Magyarországon vált licencet, a 
szabályokat a profi versenyzőkre kell átvonatkoztatni, a szövetség más elbírálás alá kerül. 
 
9/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag hozzájárul Talmácsi Gábor 
külföldön történő licenckiváltásához. 
 
Pusztai Csaba: Németh Attila kérelme formai hibák miatt nem szabályos, nem alkalmas az 
elbírálásra. Javasolja, hogy az elnökség ne hozzon döntést. A következő ülésre aláírással 
ellátott kérelmet kell benyújtania. 
 
10/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség formai hibákra hivatkozva egyhangúlag 
elutasítja Németh Attila licenchozzájárulás kérelmét. 
 
 
5. napirendi pont: Sportbírói szabályzat módosítása 
 
Pusztai Csaba: az SZT döntése alapján a módosító javaslatokat írásban várjuk. 
 
Dr. Némethi Zsolt: szövegszerű javaslatokat várunk, addig kéri az előterjesztett módosítások 
elfogadását. 
 
11/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a sportbírói 
szabályzat módosításait. 
 
 
6. napirendi pont: FIM szemináriumon való részvételek (dragbike, gyorsasági, enduro) 
 
A FIM technikai szemináriumára a szakágvezetők a következő személyeket jelölték: 
 
Salak (a helyszínen jelölt): Erlitz Imre, Sárkány Péter 
Gyorsasági 2 fő 
Dragbike 2 fő 
Enduro: 1 fő 
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12/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a FIM CTI 
szeminárium résztvevőit. 
 
7. napirendi pont: Közgyűlés anyagainak elfogadása (sportszakmai beszámoló, 2008. évi 

pénzügyi terv végrehajtása, 2008. évi mérleg és éves beszámoló, 2008. évi közhasznúsági 

jelentés, Felügyelő Bizottság jelentése, 2009. évi pénzügyi terv) 
 
Pusztai Csaba: 2008-as év sikeresen lezárult, minden kötelezettség teljesült. A jövőben a 
szakágakon belül kialakításra kerül egy egyedi értékrendszer, ezért minden szakágnak ki kell 
alakítania sportpolitikai koncepcióját. 
Javasolja elfogadásra a közgyűlés elé terjesztendő anyagokat. 
 
13/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a szövetség 
2008. évi sportszakmai beszámolóját.  
 
14/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a szövetség 
2008. évi mérlegét, eredménykimutatását és mellékeltét. 
 
15/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a szövetség 
2008. évi közhasznú mérleg kimutatását és jelentését. 
 
16/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a szövetség 
2008. évi pénzügyi beszámolóját. 
 
17/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a szövetség 
2009. évi pénzügyi tervét. 
 
 
8. napirendi pont: Egyebek 
 

• Pusztai Csaba: A Motomax egyesülettől Alapszabály módosítási javaslat érkezett. 
Dr. Némethi Zsolt: az elnökségnek nincs hatóköre jóváhagyni vagy elfogadni a tagi 
javaslatokat, csak tudomásul tudja venni azokat. A javaslatoknak azonban formai és 
tartalmi követelményeknek kell megfelelniük. Határozott, egyértelmű indítvány kell, a 
tagnak kell megmondania, hogy milyen módosítás hová kerüljön. 
Rieb György: véleménye szerint, ha kizárnák a szakágvezetőket az elnökségből, 
gyengülne a sportszakmai hatáskör. 
Pusztai Csaba: a beadott indítvány formailag és tartalmilag nem megfelelő. A tag a 
javaslatot a közgyűlésen beterjesztheti. 
18/E/2009.02.11 sz. határozat: Az elnökség egyhangú szavazással nem tárgyalja a 
tagi javaslatot. 
Az egyesület a helyszínen tudomásul vette az elnökség szóbeli tájékoztatását. 

 
• 19/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangúlag 5 főben határozza meg a 

sportbírói bizottság létszámát. 
 

• 20/E/2009.02.11 sz. határozat: Az Elnökség egyhangú szavazással elfogadja a 
környezetvédelmi szabályzatot. 
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További hozzászólás, illetve észrevétel hiányában a levezető elnök az ülést lezárta. 
 
 
Budapest, 2009. március 10. 
 
 
 
Jegyzőkönyvvezető:  _____________________________  
     Zólyomi Andrea 
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítő: 
 
 
 
______________________________   ____________________________ 
 Szűcs Viktor          Rieb György 


